
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Kommunehuset i Leksvik 
Dato: 05.09.2019 
Tid: 08:30 – 12:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Steinar Saghaug Leder IF-HØ 
Liv Darell Nestleder IF-SP 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Camilla Sollie Finsmyr Medlem IF-SP 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Bjørn Vangen Medlem IF-HØ 
Linda Lutdal Medlem IF-HØ 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Maria Husby Gjølgali Medlem IF-AP 
Per Kristian Skjærvik Medlem IF-AP 
Viggo Lian Medlem IF-AP 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Line Marie Rosvold Fjeldahl Medlem IF-V 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Kommunedirektør 
Tore Solli Leder næringsavdelingen 
Sissel Grimsrud Samfunnsplanlegger 
Siri Vannebo Arealsjef 
Hilde Anhanger Karlsen Helse- og omsorgssjef 
Børge Solem Bo- og aktivitetstjenesten 

 
Merknader:  
Ingen merknader til innkalling. 
 
Knut Ola Vang meldte seg inhabil i sak 37/19, og formannskapet aksepterte det. 
 
Bjørn Vangen og Knut Ola Vang ba formannskapet om å vurdere sin inhabilitet i sak 39/19 og 
40/19. Formannskapet, enstemmig, aksepterte deres inhabilitet. 
 
Per Kr. Skjærvik fikk permisjon fra kl 11:30 og var ikke med på behandlingen av sak 38/19. 
  



 
Orienteringssaker: 
 - Aktivitet i næringsavdelingen v/ Tore Solli  
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54459&d
ocumentId=75242 
- Næringskraft og bolyst v/ Sissel Grimsrud  
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54457&d
ocumentId=75240 
 
  

http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54459&documentId=75242
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54459&documentId=75242
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54457&documentId=75240
http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=54457&documentId=75240


Drøftingssaker:  
- Evaluering formannskapets arbeid  
Utsatt. 
 
- Folkevalgtopplæring 
Innspill fra representantene tas med i planlegginga av innhold 3. og 4. oktober. 
 
Info ordfører / kommunedirektør: 
Kommunedirektør: 
Arealsjef Siri Vannebo skifter jobb og begynner i Kystplan fra 01.11.2019. Det gjøres noen 
midlertidige endringer fram mot våren 2020. Arealsektorens plan, kart og miljø legges over til 
næringsavdelingen med Tore Solli som leder. Økonomisjef Ørjan Dahl tar overordnet ansvar for 
kommunalteknikk og bygg & eiendom. Kommunedirektørens ansvar i arealutvalget delegeres til 
Tore Solli.  
 
Valgstyret, som er formannskapet, må møtes 11. september kl 9 for signering av resultat etter 
valget. Innkalling sendes så snart som råd. 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 34/19 Kommunale bygg - salg av Kalvtrøveien 6, 8 A+B OG 12 

A+B 
 

PS 35/19 Forespørsel om kjøp av deler av gnbr 122/60 i Fallet  
PS 36/19 Utviklingsprisen for Fosen 2018 - forslag til kandidater fra 

Indre Fosen kommune 
 

PS 37/19 Søknad om støtte til oppsetningen "Vinsjan på kaia  
PS 38/19 Søknad om støtte fra formannskapets pott  
PS 39/19 Gebyr på byggesaksbehandling - klage  
PS 40/19 Gebyr på byggesaksbehandling - klage  

 
 

PS 34/19 Kommunale bygg - salg av Kalvtrøveien 6, 8 A+B OG 12 A+B 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtak. 
 
Endelig vedtak: 
Kalvtrøveien 6, 8A,B og 12A,B legges ut for salg.  
 
 
 

PS 35/19 Forespørsel om kjøp av deler av gnbr 122/60 i Fallet 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
 
Forslag fra Bjørn Vangen (H): Søknaden innvilges. 
 
Forslaget til Bjørn Vangen (H) falt. De som stemte for forslaget var Bjørn Vangen (H), Marthe 
Småvik (FrP). 



 
 
Endelig vedtak: 
Indre Fosen kommune selger ikke deler av eiendommen Storfallet gbnr 122/60 som 
tilleggsareal. 
 
 

PS 36/19 Utviklingsprisen for Fosen 2018 - forslag til kandidater fra Indre Fosen 
kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
Formannskapet i Indre Fosen kommune foreslår Petter Bakøy AS som kandidat til 
Utviklingsprisen for Fosen 2018.  
 
Enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
Formannskapet i Indre Fosen kommune foreslår Petter Bakøy AS som kandidat til 
Utviklingsprisen for Fosen 2018.  
 
 
 

PS 37/19 Søknad om støtte til oppsetningen "Vinsjan på kaia 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
Kulturutvalgets vurdering/alternative løsninger 
 
Kulturutvalget drøftet søknaden i sitt møte den 03.09.2019. Kulturutvalget syns dette er et 
meget bra prosjekt. Rissa ungdomslag har gjennom mange år vært en stor bidragsyter på 
teaterfronten i kommunen vår. Kulturutvalget ser positivt på den geografiske sammensetningen 
av aktører og bruken av Vanvikan samfunnshus. Det er positivt at man også involverer 
profesjonelle krefter. 
Kulturutvalget anbefaler at det gis støtte til oppsetningen.  
 
 
Behandling: 
 
Formannskapet fremmet i fellesskap følgende: Kulturutvalget bør sette opp kriterier når det 
gjelder denne typen søknader og skaffe fram en oversikt over hva som rører seg for å oppnå 
forutsigbarhet. 
En pott kan legges inn i kulturbudsjettet slik at kulturutvalget kan disponere midler til denne 
typen søknader.  
 
Forslag fra Per Kr. Skjærvik (AP): Kr 50.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning 
«Vinsjan på kaia».  
 
Forslag fra Marthe Småvik (FrP): Kr 30.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning 
«Vinsjan på kaia».  
 
Forslagene fra Per Kr. Skjærvik og Marthe Småvik (FrP) ble satt opp mot hverandre. 
Forslaget fra Marthe Småvik (FrP) fikk to stemmer: Marthe Småvik (FrP), Liv Darell (SP).   



De andre stemte for Per Kr. Skjærvik (AP) sitt forslag. 
 
Kulturutvalget får i oppdrag å sette opp kriterier for denne typen søknader. Det kan vurderes 
om kulturutvalget skal disponere midler og behandle søknader av denne typen. Enstemmig. 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Kr 50.000 bevilges til Rissa ungdomslag sin oppsetning «Vinsjan på kaia».  
2. Kulturutvalget får i oppdrag å sette opp kriterier for denne typen søknader. Det kan 

vurderes om kulturutvalget skal disponere midler og behandle søknader av denne 
typen. 

 
 

PS 38/19 Søknad om støtte fra formannskapets pott 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
Rissamartnan: 
Forslag fra ordfører Steinar Saghaug (H): Rissamartnan as bevilges kr 10.000 for 2018 og 
2019. 
Forslag fra Bjørn Vangen (H): Rissamartnan as bevilges kr 20.000 for 2019. 
 
 
Rissamartnan as:   
Flere uttaler at tildelinger til alle festivaler / martnader bør gjennomgås og behandles rettferdig. 
Forslag fra flere om å utsette saken inntil oversikt over årlige festivaler / martnader i kommunen 
foreligger. 
Forslaget falt med 3 som stemte for forslaget: Marthe Småvik (FrP), Line Marie Rosvold 
Fjeldahl (V), Viggo Lian (AP).  
 
Forslag fra Bjørn Vangen (H): Rissamartnan as bevilges med kr 20.000 for 2019. 
Forslaget falt med 4 stemmer for forslaget: Bjørn Vangen (H), Liv Darell (SP), Harald Fagervold 
(PP), Benjamin Schei (H). 
 
Resten stemte for forslag fra ordfører Steinar Saghaug (H). 
 
 
Hundeklubb Aktiv – Indre Fosen: 
Forslag fra Line Marie Rosvold Fjeldahl (V): Søknaden fra hundeklubben Aktiv avslås. 
 
Forslag Bjørnar Buhaug (SP): Søknaden fra hundeklubben Aktiv – Indre Fosen bevilges med 
kr 3.000. 
 
Forslag fra Liv Darell (SP): Søknaden fra hundeklubben Aktiv – Indre Fosen bevilges med kr 
5.000. 
 
Forslaget fra Line Marie Rosvold Fjeldahl fikk to stemmer og falt. Line Marie Rosvold Fjeldahl 
(V) og Viggo Lian (AP) stemte for forslaget. 
 
Forslag fra Bjørnar Buhaug (SP) og forslaget fra Liv Darell (SP) ble satt mot hverandre. 
Forslag fra Liv Darell (SP) falt. De som stemte for forslaget var: Linda Lutdal (H), Camilla Sollie 
Finsmyr (SP), Liv Darell (SP).  
 



 
Endelig vedtak: 

1. Søknad fra Rissamartnan as bevilges med kr 10.000 for 2018 og 2019. 
2. Søknad fra Hundeklubben Aktiv – Indre Fosen bevilges med kr 3.000. 

 
 

PS 39/19 Gebyr på byggesaksbehandling - klage 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
 
Forslag fra Benjamin Schei (H): Klagen fra Spetalen Velforening imøtekommes delvis. 
Gebyret reduseres til kr 3.290. 
10 stemte for forslaget til Benjamin Schei og 4 stemte for kommunedirektørens forslag. De som 
stemte for kommunedirektørens forslag var Line Marie Rosvold Fjeldahl (V), Camilla Sollie 
Finsmyr (SP), Bjørnar Buhaug (SP), Liv Darell (SP).  
 
Protokolltilførsel: Gebyrheftet bør gjennomgås når det gjelder byggesaksbehandling og 
søknad om dispensasjon, med hensyn på allmennyttige formål og størrelse på prosjektet. 
 
 
Endelig vedtak: 
Klagen fra Spetalen Velforening imøtekommes delvis. Gebyret reduseres til kr 3.290.  
 
 

PS 40/19 Gebyr på byggesaksbehandling - klage 

Saksprotokoll i Formannskap - 05.09.2019  
 
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Klagen fra Line Leira om reduksjon i byggesaksgebyret for behandling av søknad om 
dispensasjon som er sendt på ekstern høring imøtekommes ikke. 
 
 
 


